
Van: Commissie V&J  

Verzonden: donderdag 22 juni 2017 18:31 

Aan: GC-Commissie-V&J 
Onderwerp: V&J: e-mailprocedure verzoek toevoegen agendapunt ao nationale veiligheid en 

uitbreiding spreektijd 
Urgentie: Hoog 

 
Geachte (plv.) leden van de vaste commissie voor Veiligheid en Justitie, 

 

Hieronder treft u aan een verzoek van het lid Tellegen om: 

- Toevoeging van de brief van de minister van Veiligheid en Justitie d.d. 19 juni 

2017 inzake Jaarwisseling 2016-2017 en reactie op hoorzitting 9 februari 2017 

(http://parlisweb/parlis/zaak.aspx?id=c494f75f-1a57-4309-9b42-a1e3e01d6b10). 

Een nadere toelichting vindt u in onderstaand verzoek. 

- Uitbreiding van de duur van het algemeen overleg (waarbij ik u voorstel uit te 

breiden met een uur, dat betekent uitbreiding van de spreektijd van 4 naar 5 

minuten per fractie in eerste termijn). 

 

Ik verzoek u uiterlijk morgen, vrijdag 23 februari 2017 om 14.00 uur kenbaar te maken 

of u al dan niet met dit verzoek kunt instemmen. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

mw. mr. A.E.A.J. (Brechje) Hessing-Puts ML 

plv. griffier 

griffier vaste commissie voor Veiligheid en Justitie 

Tweede Kamer der Staten-Generaal 

 

  
 
 

Van: Tellegen, O.  
Verzonden: donderdag 22 juni 2017 16:57 

Aan: Hessing-Puts Brechje 
CC: Waller, C.; Otten, F. 

Onderwerp: Verzoek 

 
Beste Brechje, 
 
Zou je de commissie VenJ het volgende verzoek willen voorleggen ter bespreking in de volgende PV? 
 
Na het Ronde Tafel gesprek dat de TK heeft gehouden nav het geweld tegen hulpverleners afgelopen 
jaarwisseling, heeft de minister een brief gestuurd met zijn inzet t.a.v. dit onderwerp. Ook heeft 
afgelopen maandag het congres “Vijf voor Twaalf” plaats gevonden op initiatief van de politie. 
Omdat we als Kamer breed en gezamenlijk hebben opgetrokken op dit onderwerp zou ik willen 
kijken hoe nu verder om datgene te doen wat nodig is om het geweld tegen hulpverleners tegen te 
gaan. Daarom zou ik willen voorstellen om de brief van minister Blok inzake dit onderwerp toe te 
voegen aan het AO Crisisbeheersing van volgende week donderdag 29/6. Dat geeft ons de 
mogelijkheid op een aantal zaken mogelijk nu al actie te ondernemen. Wat ik er expliciet uit zou 
willen houden – ook omdat het controversieel is verklaard – is het vuurwerkverbod. Dat is ook 
logisch want er komt nog een onderzoek dit najaar dat cruciaal is voor dit onderwerp. Zodra binnen 
kunnen we er dit najaar een uitgebreid debat aan wijden. Maar over de rest van de maatregelen zou 
ik de minister wel al een aantal vragen willen stellen. Indien de Commissie akkoord is, dan zou de tijd 
die nu staat ingeruimd voor het AO misschien ook iets verruimd moeten worden.  
 

http://parlisweb/parlis/zaak.aspx?id=c494f75f-1a57-4309-9b42-a1e3e01d6b10


Groet en dank! 
 
Ockje 
 
 
 

Ockje Tellegen 

Kamerlid VVD-fractie 

 


